

Supplementary Sheet for Course Registration (Taught Postgraduate programmes)

- 2025 Spring term

科目註冊補充資料 (授課式研究生課程) - 2025 年春季學期

Please refer to the Programme Regulations (http://www.hkmu.edu.hk/prog_regulations) for the information on the graduation requirements. For enquiries regarding the planning of your study, please contact the School of Education and Languages at 2768 5811 / 2768 5822 or by email: el_adm@hkmu.edu.hk.

請留意課程規例 (http://www.hkmu.edu.hk/prog_regulations) 中有關課程的畢業要求。有關學習規劃及選修科目的查詢，請聯絡教育及語文學院（電話：2768 5811 / 2768 5822，電郵：el_adm@hkmu.edu.hk）。

The following courses will be offered by School of Education and Languages in 2025 Spring term:

教育及語文學院將於 2025 年春季學期開辦以下科目：

Master of Education in English Language Education (MEDELEF)

教育碩士（英國語文教育）

Course Code 科目編號	Course Title 科目名稱	Duration (terms) 為期(學期)	No. of Credits 學分
*EDU 8891EEF	Quantitative research methods in educational studies	1	3

(*) Compulsory courses

- * You will see the pre-registered course [for full-time students] (if any) once login to the system. Students are required to take the course that has been pre-registered for you by the Registry. Students should not drop the course or change it to another course/class section unless the express permission of the Registry is obtained.
- * 於登入系統後，會自動顯示預先註冊科目 [適用於全日制學生]。學生必須修讀教務處已為你預先註冊的科目，除非獲得教務處的許可，否則學生不能退選此科目或調換至其他科目/科目組別。

Master of Language Studies in Chinese (MLSCF)

中國語文語言研究碩士

Course Code 科目編號	Course Title 科目名稱	Duration (terms) 為期(學期)	No. of Credits 學分
*CHIN 8812ECF	中國古代漢語及文化概論 Introduction to Classical Chinese and Culture	1	6

(*) Compulsory courses

- * You will see the pre-registered course [for full-time students] (if any) once login to the system. Students are required to take the course that has been pre-registered for you by the Registry. Students should not drop the course or change it to another course/class section unless the express permission of the Registry is obtained.
- * 於登入系統後，會自動顯示預先註冊科目 [適用於全日制學生]。學生必須修讀教務處已為你預先註冊的科目，除非獲得教務處的許可，否則學生不能退選此科目或調換至其他科目/科目組別。

Postgraduate Diploma in Subject Knowledge for Chinese Language Teachers (PGSKCLTF)

中文科教師學科知識深造文憑

Course Code 科目編號	Course Title 科目名稱	Duration (terms) 為期(學期)	No. of Credits 學分
*CHIN 8812ECF	中國古代漢語及文化概論 Introduction to Classical Chinese and Culture	1	6

(*) Compulsory courses

- * You will see the pre-registered course [for full-time students] (if any) once login to the system. Students are required to take the course that has been pre-registered for you by the Registry. Students should not drop the course or change it to another course/class section unless the express permission of the Registry is obtained.
- * 於登入系統後，會自動顯示預先註冊科目 [適用於全日制學生]。學生必須修讀教務處已為你預先註冊的科目，除非獲得教務處的許可，否則學生不能退選此科目或調換至其他科目/科目組別。

Master of Education in Teaching Chinese as an International Language (MEDTCILF) (Full-Time)
國際中文教學教育碩士 (全日制)

Course Code 科目編號	Course Title 科目名稱	Duration (terms) 為期(學期)	No. of Credits 學分
*EDU 8401ECF	漢語作為第二語言教學 (二) Teaching Chinese as a Second Language II	1	3
*EDU 8403ECF	第二語言教學與資訊科技 Second Language Teaching and Information Technology	1	3
*EDU 8307ECF	國際中文課程與教學設計 International Chinese Language Curriculum and Instructional Design	1	3
*CHIN 8405ECF	中華文化及跨文化交際 Chinese Culture and Intercultural Communication	1	3
^CHIN 8402ECF	漢英語言對比研究 Contrastive Studies of Chinese and English	1	3
^EDU 8404ECF	語言測試與教學評估 Language Testing and Assessment	1	3

(*) Compulsory courses

(^) Elective courses

- * You will see the pre-registered course [for full-time students] (if any) once login to the system. Students are required to take the course that has been pre-registered for you by the Registry. Students should not drop the course or change it to another course/class section unless the express permission of the Registry is obtained.
- * 於登入系統後，會自動顯示預先註冊科目 [適用於全日制學生]。學生必須修讀教務處已為你預先註冊的科目，除非獲得教務處的許可，否則學生不能退選此科目或調換至其他科目/科目組別。

Master of Education in Teaching Chinese as an International Language (MEDTCILF) (Part-Time)
國際中文教學教育碩士 (兼讀制)

Course Code 科目編號	Course Title 科目名稱	2023 Autumn Term intake 2023 秋季 學期入學	2024 Autumn Term intake 2024 秋季 學期入學	Duration (terms) 為期 (學期)	No. of Credits 學分
*EDU 8401ECF	漢語作為第二語言教學 (二) Teaching Chinese as a Second Language II	*		1	3
*CHIN 8405ECF	中華文化及跨文化交際 Chinese Culture and Intercultural Communication	*		1	3
*EDU 8403ECF	第二語言教學與資訊科技 Second Language Teaching and Information Technology		*	1	3
*EDU 8307ECF	國際中文課程與教學設計 International Chinese Language Curriculum and Instructional Design	*	*	1	3
^EDU 8404ECF	語言測試與教學評估 Language Testing and Assessment	^	^	1	3

(*) Compulsory courses

(^) Elective courses

- * You will see the pre-registered course [for full-time students] (if any) once login to the system. Students are required to take the course that has been pre-registered for you by the Registry. Students should not drop the course or change it to another course/class section unless the express permission of the Registry is obtained.
- * 於登入系統後，會自動顯示預先註冊科目 [適用於全日制學生]。學生必須修讀教務處已為你預先註冊的科目，除非獲得教務處的許可，否則學生不能退選此科目或調換至其他科目/科目組別。

Students may also refer to the University's [website](#) for details on courses (3-credit-unit System) offered by School of Education and Languages in 2025 Spring term.

同學可前往大學[網頁](#)參閱教育及語文學院於 2025 年春季學期開辦之三學分制科目詳情。